
Referat FAU 21.februar 2022 
 

Tilstede fra FAU: Sindre, Rigmor, Linda, Sigve, Marita, Hilde, Andreas, Margit og Joachim 

Tilstede fra skolens ledelse: Rektor Kjerstin 

1. Godkjenning av agenda. Den er godkjent. 

2. Kommentarer til forrige referat. Ingen kommentarer til referatet. 

3. Rektor informerer om elevundersøkelsen med ekstra fokus på psykisk helse og mobbing. 

Vi gikk gjennom utdrag av elevundersøkelsen for 7-10 trinn. Undersøkelsen ble gjennomført i 

november og desember. En god del fravær på grunn av corona, noe som gjorde at svarprosenten var 

et stykke fra 100%.  

95,5% av elevene trives svært godt, godt og litt godt, og 4,5% trives ikke eller ikke i det hele tatt.  

De fem spørsmålene som handlet om mobbing i undersøkelsen er blitt tatt ut og laget en egen 

rapport om. Her viser det seg at 8.trinnet skiller seg ut fra de andre trinnene. På 8.trinnet opplever 

flere elever mobbing. Dette bekrefter det skolen har observert og har satt inn tiltak mot. 

Undersøkelsen er et godt arbeidsredskap for skolen sitt videre arbeid mot mobbing. 

Det blir gjennomført en ny undersøkelse til våren, Olweus, som skal kartlegge mobbing i skolen. Både 

lærere og elevene på 8.trinnet er motivert for å jobbe for et bedre resultat i denne undersøkelsen. 

Elevundersøkelsen brukes mye internt på alle trinnene og på skolen. 

4. Kvalitetsoppfølgingen 29.mars-22. Fra FAU stiller Margit (og Joachim om det passer). 

5. Digitalt folkemøte i Loddefjord og Olsvik områdesatsing. Det blir digitalt folkemøte torsdag 

24.februar. FAU har sendt inn en del spørsmål til folkemøtet. Oppfordrer flest mulig til å delta. 

6. Økonomi. Det har kommet inn 1000 kroner, nå er det 10369 kroner på kontoen. 

7. Gruppene 

-Skolemiljø/arrangement; ønsker to foredrag med Marco Elsafadi, et rettet mot elevene og et rettet 

mot foreldrene. Dette er et av tiltakene som vi ønsker å sette inn i forhold til det psykososiale miljøet 

til elevene. Elsafadi skal ha 30000 kroner for foredraget, og FAU har søkt Mola og Områdesatsingen 

om stønad. 

Det er blitt lagt ut et skriv angående 17.mai på FAU sin side, som må bli spredd rundt i klassene. Nye 

medlemmer må melde seg til 17.mai-komitè, dersom det skal bli 17.mai feiring i Olsvik fremover. 

-Trafikk; vi har fått tilbakemelding fra Trygg Trafikk etter Refleksaksjonen og befaringen i 

hjertesonen. Anbefalingene de kommer med er å fjerne EL-bil plassene, klippe buskene, mer lys, 

parkering forbudt skilt i rundkøyringen. De la også merke til at drop-sone parkeringen til SFO ble 

brukt til parkering.  

Det er opprettet et pilotprosjekt for å minke trafikken rundt skolene. Det vil bli aktiviteter i Olsvik-

området i forbindelse med dette. 



-Natteravn; styret i Bergen Vest skal på møte torsdag 25.februar for å lage en plan over når det skal 

ravnes og hvor mange fra hver skole. Etter styremøtet treffes styret med de innkallingsansvarlige fra 

skolene i Bergen vest for å lage vaktlistene for vårens ravninger. Foreldre vil i fremtiden bli kalt inn til 

ravning, dersom de ikke kan må de finne erstatter selv. 

@innkallingsansvarlig: det skal være to FAU-ravner som er innkallingsansvarlig for hver skole. Per i 

dag er det kun Joachim for Olsvik skole. Vi trenger dermed 1 til. 

8. Eventuelt.  

Nærmiljømøte. Barnetråkk som ble gjennomført for flere år siden brukes til å planlegge aktiviteter. 

Det har kommet lys i tunnelen ved Kiwi og det er ryddet skog ved Brattikken.  

Vigilo. Det vil bli åpning av kommunikasjonsplattformen Vigilo tirsdag 22.februar. Det kommer skriv 

fra rektor og kontaktlærere i løpet av uken. 

9. Neste møte 14.mars 18.00-20.00 

 


